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مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان اعلام کرد:

 وضعیت پیشرفت سبد متنوع طرح های ملی مسکن
 در استان اصفهان

مدیرکل راه و شهرس�ازی اس�تان اصفهان گفت: در حال حاضر هیچ ک�دام از طرح های 
احداث واحدهای مس�کونی در کش�ور متوقف نبوده لذا با ساخت این واحدها بازار عرضه 

و تقاضا متعادل می شود.
 علیرضا قاری قرآن، مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان با بیان اینکه ظرفیت های قانونی مناسبی 
با تصویب قانون جهش تولید مسکن، ایجاد شده که موجب تسهیل ساخت  و ساز در کشور می شود 
اظهار کرد: سهم سالانه استان اصفهان از ساخت واحدهای مسکونی جهش تولید در کشور بین ۶ تا 
۱۰ درصد است.  وی با اشاره به اینکه احداث این واحدها می تواند بازار عرضه و تقاضا را متعادل کند 
اذعان داش��ت: بازه تولید مس��کن بیش از یک سال و حدود دو سال به طول می انجامید لذا سیاست 
دولت هم  س��اخت دو میلیون واحد مسکونی طی دو س��ال در کشور است. مدیرکل راه و شهرسازی 
استان اصفهان خاطرنشان کرد: در حال حاضر هیچ  کدام از طرح های احداث واحدهای مسکونی در 
کشور متوقف نبوده همچنین طرح اقدام ملی و جهش تولید مسکن از هم جدا نیست و اقدام ملی هم 
با قوت و قدرت تمام در حال پیگیری و احداث است. وی با بیان اینکه قانون جهش تولید مسکن به 
تولید مسکن در کشور کمک می کند، گفت: این قانون در هماهنگی کامل متخصصان دولت و مجلس، 
تعیین و تصویب  شده و زیرساخت های این طرح مورد توجه قرارگرفته که همین مبحث یکی از دلایل 
موفقیت آن محسوب می شود.  قاری قرآن با اشاره به اینکه در این استان تا کنون بیش از ۱۰۰ هزار 
نفر در طرح نهضت ملی مس��کن ثبت نام کردند ابراز داش��ت: در حال حاضر ثبت نام برای شهرهایی 
که زمین برای آنها تامین ش��ده انجام می پذیرد همچنین برای متقاضیان تعدادی از شهرها در شهر 
مجاور تامین زمین شده است.   وی در خصوص وضعیت طرح مسکن مهر در این استان اظهار کرد: 
تمام مسکن مهرهای دارای متقاضی تا پایان سال ۹۹ به اتمام رسید و تعیین تکلیف شدند، قسمتی از 
تکمیل واحدهای مسکن مهر از جمله نصب تزئینات و لوازم با متقاضیان بوده و به موازات آن ها مشاعات 
و محوطه سازی پیرامونی نیز در حال تکمیل است.  مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان در رابطه با 
وام ودیعه مسکن در استان اصفهان گفت: تاکنون بیش از ۱۳۳ هزار نفر برای دریافت وام ودیعه مسکن 
در اس��تان اصفهان ثبت نام کردند که حدود ۴۴ هزار نفر حائز ش��رایط بودند و این وام به بیش از ۱۶ 
هزار نفر که مدارک خود را تکمیل کردند، پرداخت  شده است. وی با اشاره به اینکه مهم ترین سیاست 
دولت سرمایه گذاری بر روی خانه اولی ها است اذعان داشت: الگوی متراژ  واحدهای مسکونی باید مورد 
بازنگری قرار گیرد تا زوج های جوان در گام اول و پیش از فرزند آوری با کمترین حد متراژ صاحب خانه 
شوند. قاری قرآن اضافه کرد: در این زمینه مذاکراتی با شورای عالی معماری و شهرسازی انجام شده تا 
در صورت امکان این امر را به استان ها تفویض کنند به این ترتیب هر استانی به فراخور نیاز خود نسبت 
به ساخت این واحدها اقدام می کند. وی در رابطه با دیگر طرح هایی که برای ساماندهی مسکن در نظر 
گرفته شده است به با لزوم ثبت اطلاعات ملکی و سکونتی سرپرستان خانوار در سامانه ملی املاک و 
اسکان کشور اشاره کرد و بیان داشت: اصلی ترین رسالت قانون مالیات بر خانه های خالی، بازگرداندن 
این خانه ها به چرخه بازارپ عرضه و تقاضاست. لذا این خانه ها می بایست از سبد کالای سرمایه خارج 

شود تا بتوان آن ها را به چرخه عرضه و تقاضا برگرداند.

امکان تمدید اعتبار بیمه درمانی سلامت با گوشی تلفن  
هوشمند فراهم شد

 مدیرکل بیمه س�امت اس�تان کرمانشاه با اش�اره به اینکه امکان تمدید اعتبار بیمه 
درمانی در تمام صندوق های بیمه ای از طریق تلفن همراه امکان پذیر ش�ده است، گفت: 
بیمه ش�دگان می توانند با نصب اپلیکیشن »بیمه س�امت من« از طریق برنامه بازار در 

گوشی های خود از مزایای یاد شده بهره مند شوند.
دکت��ر »امید قادری« گفت: بیمه ش��دگان از طری��ق اینترنت و وارد نمودن کد ملی و ش��ماره 
http//www. همراه خود در س��امانه ش��هروندی س��ازمان بیمه س��لامت ایران ب��ه نش��انی

bimehsalamatiranian.Ir و http//eservices.ihio.ir/esc علاوه بر بهره مندی 
از خدمات غیرحضوری، با گوشی های هوشمند نیز می توانند برای اطلاع از سوابق درمانی، ویرایش 
تصویر، دانلود برگ مشخصات، تمدید بیمه نامه )دفترچه درمانی(، مشاهده نسخ تجویزی و مشاهده 
سوابق بیمه ای خود اقدام کنند. مدیرکل بیمه سلامت استان کرمانشاه یادآور شد: در صندوق های 
بیمه س��لامت همگانی و مددجویان ش��هری کمیته حضرت امام )ره( که تحت عنوان سایراقشار- 
ارجاع۱ هس��تند می توانند از کد دس��توری #۱۶۶۶* )ستاره ۱۶۶۶ مربع( و ارسال کد ۳ از پزشک 
خانواده خود مطلع شوند. قادری تاکید کرد: بیمه شدگان صندوق همگانی و روستاییان و عشایر فقط 
تا پایان آذر ماه فرصت دارند تا با مراجعه به سایت bimehsalamatiranian.ir نسبت به 

تمدید اعتبار دفترچه های بیمه درمانی خود اقدام کنند.
فراخوان موسسات توانبخشی برای انعقاد قرارداد

دبیر کمیته همسویی سازمان های بیمه گر استان کرمانشاه افزود: پوشش بیمه ای خدمات توانبخشی 
)شامل خدمات مرتبط با رش��ته های گفتاردرمانی، کاردرمانی، شنوائی شناسی و بینایی سنجی( با 
اولویت شهرهای محروم و بر اساس تقسیم بندی ابلاغی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، 
در تعهد سازمان بیمه سلامت قرار گرفته و از موسسات حوزه توانبخشی )شامل گفتار درمانی، کار 
درمانی، شنوایی شناسی، بینایی  سنجی و مراکز جامع توانبخشی( با اولویت شهرهای محروم جهت 

اعلام آمادگی برای انعقاد قرارداد فراخوان می شود.

قرق و احیای بیش از 3300 هکتار از مراتع کرمانشاه
 رئیس اداره مراتع اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان کرمانشاه از اجرای طرح 

قرق و احیاء در سطح بیش از 3300 هکتار از مراتع استان طی امسال خبر داد.
بهزاد حیدری اظهار کرد: امسال سهمیه ۱8۰۰ هکتاری برای اجرای طرح قرق و احیاء در سطح 
مراتع استان در نظر گرفته شده بود که به دلیل خشکسالی حادث شده و کمبود علوفه موجود در 
سطح مراتع استان، با مشارکت بهره برداران طرح قرق در سطح بیش از ۳۳۰۰ هکتار از مراتع استان 
اجرا شده است. حیدری با اشاره به اجرای طرح قرق و احیا در سطح اغلب شهرستانهای استان، گفت: 
اجرای این طرح از آبان آغاز شده و به مدت دو سال ادامه خواهد داشت. رئیس اداره مراتع اداره کل 
منابع طبیعی و آبخیزداری استان کرمانشاه  اضافه کرد: در طول اجرای طرح قرق، اجازه ورود دام 
به ذخیره گاه های مرتعی داده نمی ش��ود.  وی با اشاره به اجرای طرح قرق در ذخیره گاه های مراتع 
کرمانشاه، اظهار داشت: هر سال تعدادی از مراتع که از نظر پوشش گیاهی فقیر است با هماهنگی 
مرتعداران صاحب پروانه چرا، قرق می شود و مرتعدار برای تعلیف دام از سایر مناطق استفاده می کند. 
وی با بیان اینکه قرق به زادآوری و رش��د دوباره گونه های گیاهی و علوفه کمک کرده و مرتع را به 
حالت طبیعی باز می گرداند، افزود: با وجود اینکه خشکس��الی سراسر مراتع استان را در برگرفته و 
گونه های گیاهی در سال های کم بارش دچار تنش می شوند، اما با اجرای طرح قرق از نابودی گونه 
های گیاهی جلوگیری می شود. حیدری اضافه کرد: کنترل سیلاب، جلوگیری از فرسایش خاک، 
تثبیت خاک، استفاده از گیاهان دارویی و صنعتی، تلطیف هوا و کاهش گازهای گلخانه ای از جمله 

مزایای اجرا طرح های مرتع داری مثل قرق است. 

 استاندار آذربایجان شرقی برتشدید نظارت
بر تولید و عرضه کالاها تاکید کرد

اس�تاندار آذربایجان ش�رقی با تأکید بر نظارت جدی دس�تگاه های مسئول بر چرخه 
تولید، تأمین و توزیع کالاهای اساسی، گفت: مسئولان در بازدیدهای میدانی، مشکات و 

گره های کور این چرخه را شناسایی و برای رفع آنها اقدام کنند.
عابدین خرم در جلسه ستاد تنظیم بازار استان، افزود: علاوه بر نظارت های جدی، تولید، تامین و 
توزیع سه بحث بسیار مهم در حوزه تنظیم بازار است که باید مورد توجه جدی مسوولان قرار گیرد. 
وی با اشاره به اینکه پاکدستی، کارآمدی و ضد فساد بودن مسوولان و همچنین حضور در بین مردم 
از اولویت های دولت سیزدهم است، ادامه داد: ضروری است مسوولان در میدان عمل حاضر شوند 
و گزارش های میدانی خود را به صورت کامل ارایه دهند. خرم با تاکید بر نظارت های جدی برای 
جلوگیری از افزیش غیرمجاز قیمت ها، گفت: افزایش سرسام آور قیمت ها، مردم به خصوص اقشار 
ضعیف را تحت تاثیر قرار می دهد. استاندار آذربایجان شرقی با تاکید بر اینکه مصوبات جلسه تنظیم 
بازار باید در سطح جامعه قابل مشاهده باشد، گفت: مسوولان بایستی نسبت به گذشته نظارت های 

خود را تا ۱۰ برابر افزایش دهند و به صورت میدانی در بازدیدها حضور یابند.
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رئی�س  زاده:  عص�رآزادی/ ش�هرام ص�ادق 
س�ازمان جهادکش�اورزی آذربایجان شرقی بر 
نقش بی بدیل شیلات در ارزآوری و اشتغالزایی 

تاکید کرد.
اکب��ر فتحی در چهارمین جلس��ه ق��رارگاه امنیت 
غذایی گفت: در حوزه ش��یلات هر یک از اس��تانهای 
کشور دارای یک ظرفیت مشخص می باشد و طبیعی 
اس��ت که آذربایجان شرقی نتواند به اندازه استانهای 
ساحلی در حوزه ش��یلات حرفی برای گفتن داشته 
باشد زیرا ظرفیت و پتانسیل آبی استان محدود بوده 
و حتی در صورتی که از تمام ظرفیت استان استفاده 
گردد، نهایتاً  ۲۵ هزار تن تولیدات شیلاتی در استان 
به عمل خواهد آمد اما سیاست سازمان در این زمینه 
همواره حول محور تنوع بخشی به تولیدات شیلاتی 
بوده است زیرا محدود نمودن تولیدات شیلات صرفاً 
به ماهیان س��ردآبی یا گرم آبی به مثابه ظلم در حق 

شیلات می باشد.
وی ب��ا بیان اینک��ه نقش ش��یلات در ارز آوری و 
اش��تغالزایی بی بدیل می باش��د ادامه داد: به منظور 
سود بردن از این نقش می باید ظرفیت های شناسایی 
شده در استان احیا گردد اگرچه برای بالفعل نمودن 
این ظرفیتهای بالقوه شاید با مشکلاتی مواجه گردیم 
در این راس��تا برای اینکه بتوانی��م از ظرفیت آبهای 
م��رزی کمال اس��تفاده را بنماییم طی جلس��اتی با 
سازمان آب منطقه ای و هنگ مرزی و نشست هایی 
در اس��تانداری در قالب ش��ورای برنامه ریزی به این 

مس��ائل و مشکلات پرداخته شده و تلاش شده است 
تا ظرفیت استانی ارتقا یابد.

رئیس س��ازمان جهادکش��اورزی اس��تان افزود: با 
ای��ن وج��ود عملکرد جزی��ره ای برخی دس��تگاه ها 
باعث گردیده اس��ت تا نتیجه مطلوب مدنظر کسب 
نگردد گرچه آمار کنونی ظرفیت ۸ هزار و ۶۰۳ تنی 
ش��یلات در اس��تان از ۵ هزار تن در طی چهار سال 
افزایش یافته اس��ت لذا نمی توان تمامی هماهنگی 

های دس��تگاههای زیربط را زیر سوال برده و نادیده 
انگاش��ت در این راستا حل مش��کلات موجود در دو 

قالب استانی و ملی امکان پذیر می باشد.
فتح��ی ضمن تاکید ب��ر اینک��ه در زمینه پرورش 
آرتمیا در استان می توان گام های بیشتری برداشت 
اضاف��ه کرد: مجموعه ای که در این زمینه تاس��یس 
ش��ده اس��ت با اجرای ۵۰۰ متر لوله گذاری تکمیل 
خواه��د گردی��د که تس��هیلات این پ��روژه از محل 

اعتب��ارات احی��ای دریاچ��ه ارومیه بوده و در س��ال 
ج��اری به س��ازمان آب منطقه ای اعتب��ارات خوبی 
اختصاص یافته اس��ت و طی مصوبه ای می توان این 
پ��روژه را در اولویت برنامه های س��ازمان آب منطقه 
 ای از محل اعتبارات س��تاد احی��ای دریاچه اورمیه 

قرار داد.
رئیس س��ازمان جهاد کش��اورزی اس��تان با اشاره 
به پروژه هایی در شهرس��تان ورزق��ان که از آب دو 
منظوره اس��تفاده می نماید تاکید کرد: سرمایه گذار 
در ارتباط با این پروژه ها اعلام آمادگی نموده اس��ت 
و تجربیات لازم در این زمینه را نیز داراست و میزان 
۱۰ میلی��ون متر مکع��ب آب از س��د حاجیلارچای 
ورزقان برای بخش کش��اورزی تخصیص یافته است 
مطالعات لازم نیز در این زمینه صورت گرفته اس��ت 
که در وهله اول این آب برای پرورش ماهی استفاده 
م��ی گردد و از خروجی آن پ��س از تصفیه و زدودن 
ناخالصی های فیزیکی و شیمیایی در مجتمع گلخانه 
ای یکهزار و ۵۰۰ هکتاری اس��تفاده می ش��ود این 
پ��روژه بزرگ که می توان آن را مگا پروژه نامید باید 

جزو اولویت های استان قرار گیرد.
وی با اشاره به اینکه پروژه احداث ۳۰۰ حلقه چاه 
در حوضه رود ارس می تواند تولیدات شیلات را تحت 
تاثیر قرار دهد گفت: باید از ظرفیت های اس��تانی و 
س��تاد رفع موانع تولید و دس��تگاههای مختلفی که 
ایفای نقش می نمایند، در جهت رفع مش��کلات این 

پروژه سود جست.

ریی�س کمیس�یون محیط زیس�ت و خدمات 
ش�هری ش�ورای اس�امی تبریز گف�ت: احداث 
نیروگاه زباله س�وز، پروژه ای حیاتی، جدی و در 
راستای حفظ محیط زیست این کانشهر است.

پرویز هادی، در بازدید از مرکز دفن پسماند، ماشین 
آلات، س��ایت میانی و قس��مت های اداری س��ازمان 
مدیریت پسماندهای شهرداری تبریز افزود: تلاش می 
شود با پیگیری های جدی اعضای شورای اسلامی این 
ش��هر، موانع و مشکلات احداث این نیروگاه حل شود 
و با همت مدیران ش��هری به زودی به مرحله امنعقاد 
قرارداد برس��د. وی با بیان اینکه احداث نیروگاه زباله 
س��وز در تبریز به عنوان پایلوت برای س��ایر شهرهای 
ایران مطرح خواهد ش��د، اظهار داش��ت: احداث این 
نیروگاه بخش زیادی از مش��کلات زیس��ت محیطی و 

پسماندهای شهری را برطرف می کند.
رییس کمیسیون خدمات ش��هری شورای اسلامی 
تبری��ز گفت: با توجه به فعالیت ش��بانه روزی عوامل 
س��ازمان مدیری��ت پس��ماندهای ش��هرداری تبریز و 
قرارگاه خاتم الانبیاء و اق��دام های ضربتی در اجرای 
پ��روژه مرک��ز دفن پس��ماند، این پروژه از پیش��رفت 
قابل توجهی برخوردار ش��ده اس��ت. هادی، ادامه داد: 
پروژه مرکز دفن پس��ماند از پروژه های ملی و زیست  
محیطی تبریز اس��ت که باید ب��ا تلاش های بی وقفه 
سازمان مدیریت پسماندهای شهرداری تبریز و عوامل 

این سازمان روز به روز تکمیل تر شود.
ب��ه گزارش ایرنا، در صورت امض��ای تفاهم نامه ای 
بین یک ش��رکت فرانس��وی و س��ازمان پس��ماندهی 
شهرداری تبریز این شرکت بیش از ۲۹۰ میلیون دلار 

برای احداث نیروگاه زباله سوز در تبریز هزینه کند.
هم اکنون زمین مورد نیاز برای احداث این نیروگاه 
برای مطالعه در اختیار ش��رکت فرانسوی قرار گرفته 
و مراح��ل مطالع��ات آن در حال انجام اس��ت و پیش 
بینی شده بود احداث این نیروگاه در اردیبهشت سال 
جاری به مرحله امضای تفاهم نامه برسد ولی تاکنون 
با گذشت هشت ماه از سال این کار انجام نشده است. 
در کلان ش��هر ۱.8 میلیون نفری تبریز روزانه یکهزار 
و ۲۰۰ تن زباله تولید می ش��ود و ایجاد نیروگاه زباله 
سوز از مطالبات شهروندان و برنامه مدیریت شهری از 

حدود ۱۵ سال به این طرف است.

نماینده مردم مراغه و عجب ش��یر در مجلس شورای 
اسلامی گفت: چند دهه از زمان شروع عملیات اجرایی 
ورزشگاه پنج هزار نفری مراغه و حدود سه سال از زمان 
افتتاح رسمی فاز نخست آن می گذرد و امیدواریم تکمیل 
بخش های مختلف این ورزشگاه در دولت سیزدهم مورد 

توجه قرار گیرد. 
علی علیزاده در گفت وگو با خبرن��گار ایرنا افزود: فاز 
نخس��ت این ورزشگاه در سال ۱۳۹۷ به صورت رسمی 
افتتاح شد اما اکنون به دلیل برخی نواقص زیربنایی، به 

صورت بهینه مورد استفاده قرار نمی گیرد. 
»علیزاده« به ضرورت توزیع عادلانه فرصت ها و منابع 
مالی در حوزه ورزش و جوانان تاکید کرد و افزود: امیدها 
ب��رای بهبودی اوضاع و ایج��اد عدالت در توزیع منابع و 
فرصت ها در دولت س��یزدهم افزایش یافته اس��ت. وی 
همچنین به دیدار اخیرش با وزیر ورزش و جوانان اشاره 

کرد و اظهار داش��ت: تکمیل ورزش��گاه پنج هزار نفری 
مراغه و احداث بزرگترین پیست اسب دوانی شمالغرب 
کشور در عجب شیر طی این دیدار مطرح شد.  نماینده 
مردم مراغه و عجب ش��یر در مجلس ش��ورای اسلامی، 
ضرورت احداث پیس��ت اس��ب دوانی عجب شیر را نیز 
ی��ادآوری کرد و افزود: این طرح می تواند بزرگ ترین 
مجموعه ورزش��ی اس��ب دوانی در شمال غرب کشور 
باش��د و پویایی و اش��تغال را در حوزه گردشگری به 
ارمغ��ان بیاورد.  به گفته وی، وزی��ر ورزش و جوانان 
در این دیدار اخیر، دستور لازم برای تکمیل ورزشگاه 
مراغه و نیز احداث پیس��ت اس��ب دوانی عجب شیر را 
صادر کرد.  به گزارش ایرنا، ورزش��گاه پنج هزار نفری 
مراغه در زمینی به وس��عت ۱۷ هکتار احداث شده و 
به گفته مس��ئولان وقت، ۴۰ میلیارد تومان تا س��ال 
۱۳۹۷ برای فاز نخس��ت آن هزینه شده بود.  معاون 
فنی و مهندس��ی شرکت توس��عه و نگهداری اماکن 
ورزش��ی کش��ور در آیین افتتاح رسمی این ورزشگاه 
نیز گفته بود که برای تکمیل فاز دوم این ورزش��گاه 
ح��دود ۱۰ میلی��ارد تومان دیگر نیاز اس��ت. مهدی 
نوائ��ی، رئی��س اداره ورزش و جوان��ان مراغه نیز در 
گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود: س��اختمان نگهبانی، 
بدهی به پیمانکار، واگذاری انش��عاب های آب، برق و 
گاز با حجم متناس��ب و زمین تمرین فوتبال از جمله 

مهم ترین نواقص این ورزشگاه به شمار می رود.

رییس کمیسیون خدمات شهری شورا:

احداث نیروگاه زباله سوز برای تبریز حیاتی است
نماینده مجلس: 

تکمیل ورزشگاه پنج هزار نفری مراغه مورد توجه قرار گیرد

معاون هماهنگی و امور اقتصادی اس�تاندار آذربایجان شرقی با 
تاکید بر توس�عه بیشتر سرمایه گذاری در صنعت پیستون سازی 
استان، گفت: تبریز ظرفیت های لازم برای توسعه و سرمایه گذاری 

در این بخش را دارد.
محمد کلامی در حاش��یه بازدید از کارخانه پیس��تون سازی ایران در 
تبری��ز در گفت گو با خبرنگار ایرنا، اظهار کرد: بر اس��اس ش��عار س��ال، 
منویات مقام معظم رهبری و رفع موانع تولید، بازدیدهایی را از واحدهای 
صنعتی و کارخانه های اس��تان آغاز کرده ایم تا آن دس��ته از واحدهای 

تولیدی که دچار مشکل هستند، عارضه یابی شوند.
وی افزود: در این بازدیدها همچنین تجربیات کارخانه های موفقی هم 
که توانسته اند از فشارهای تحریم های ظالمانه و مشکلات اقتصادی گذر 

کنند، به دیگر واحدهای تولیدی و صنعتی استان منتقل می شود.
وی ادامه داد: کارخانه پیستون سازی ایران در تبریز نیز مسیر خوبی را 
در توس��عه تکنولوژی تولید و درآمد طی می کند که نوید خوبی را برای 

آینده این صنعت در استان می دهد.
کلامی ادامه داد: پیس��تون سازی در زمینه تولید و عمل به مسئولیت 

های اجتماعی در آذربایجان شرقی اقدامات خوبی را انجام داده است.
وی اظه��ار ک��رد: تحقق مس��ئولیت های اجتماعی ای��ن کارخانه مثل 
ساخت مدرسه، آزادسازی زندانیان ستاد دیه و افزایش اشتغال از مواردی 

است که این شرکت در آذربایجان شرقی متعهد شده است.
معاون امور هماهنگی اقتصادی اس��تاندار آذربایجان شرقی اضافه کرد: 
هماهنگی هایی هم در حال انجام است که موانع تولید و صنعت شناسایی 
شده در واحدهای صنعتی و تولیدی مختلف استان رفع شود و بازدید از 

پیستون سازی در تبریز هم برای تحقق این هدف انجام شد.
وی گفت: پیس��تون س��ازی برنامه افق ۱۴۰۵ را طراحی می کند تا با 

تولید بهتر و باکیفیت تر محصولات خود را روانه بازار کند؛ بر این اس��اس 
مدیران شرکت متعهد شده اند تا در قالب این برنامه، اشتغال این شرکت 

را از حدود ۸۰۰ نفر فعلی به یک هزار نفر افزایش دهند.
کلامی افزود: هدف اصلی بازدید از پیس��تون س��ازی بررسی و ارزیابی 
تجربه موفق این واحد صنعتی برای عبور از مشکلات اقتصادی و تحریم 

های ظالمانه جهت انتقال به سایر واحدهای تولیدی استان است.
رئیس هیئت مدیره ش��رکت پیستون سازی ایران نیز به ایرنا گفت: در 
زمان حاضر سالانه ۶ میلیون پیستون در قالب ۸۴ نوع از این محصول در 
پیس��تون سازی تولید می شود که پیش بینی می کنیم این میزان تولید 
در س��ال آینده به هشت میلیون پیستون افزایش یابد. حسین خاکساری 
اظهار کرد: این ش��رکت در سه سال گذشته ظرفیت تولید خود را با اتکا 
به متخصصان داخلی و دانش و فناوری ایرانی و به رغم تحریم ها از چهار 
میلیون پیس��تون در س��ال ۱۳۹۶ به ۶ میلیون پیس��تون در سال جاری 
افزایش داده اس��ت. وی افزود: در این مدت برای حدود ۲۴۰ نفر اشتغال 
مستقیم ایجاد شده و پیستون سازی ایران به عنوان بزرگ ترین شرکت 

تولیدی پیس��تون در ایران و خاورمیانه، تولی��دات کاملًا بومی بدون نیاز 
به فناوری خارجی را در ش��رکت تولید کرده و با آموزش نیروهای جوان 

منطقه نقش موثری را در اشتغال ایفا کرده است.
وی ادام��ه داد: اکن��ون نیروهای جوان با آم��وزش های تخصصی تمام 
پیس��تون های مورد نیاز موتورهای دیزلی و بنزینی سطح کشور را تولید 

می کنند.
خاکس��اری یادآور ش��د: شرکت پیس��تون س��ازی تامین کننده اصلی 
پیس��تون گروه ایران خودرو و ش��اتون این ش��رکت بوده و تامین کننده 

اصلی قطعات مورد نیاز گروه سایپا نیز می باشد.
وی گفت: پیس��تون سازی ایران متعلق به هلدینگ عظام است که ۱۲ 
شرکت مس��تقر در استان های آذربایجان ش��رقی، تهران، البرز، گیلان، 

اصفهان و خوزستان با اشتغال مستقیم چهار هزار و ۳۰۰ نفر دارد.
وی ادامه داد: برای توس��عه اشتغال و ترسیم افق سال ۱۴۰۵ پش بینی 
ش��ده جمعیت شاغل در این هلدینگ به ۱۰ هزار نفر افزایش پیدا کند و 
بر اس��اس برنامه های توسعه پیستون س��ازی در تبریز نیروی انسانی این 

شرکت نیز از ۸۰۰ نفر به یکهزار نفر افزایش می یابد.
وی با اش��اره به فعالیت های صادراتی شرکت پیستون سازی گفت: در 
حال ارسال نمونه های متعددی به ترکیه هستیم تا محصولات خود را از 

طریق این کشور به ایتالیا و آلمان صادر کنیم.
وی ادامه داد: هلدینگ عظام صادرات به کش��ورهای روس��یه، ایتالیا و 
ترکیه را به صورت مستمر در برنامه دارد و ۱۰ میلیون دلار برای صادرات 
قطعات ریخته گری چدنی پیش بینی کرده که ۶۵ درصد آن محقق شده 
اس��ت. خاکساری یادآور شد: سال گذشته به علت شیوع بیماری کرونا و 
بسته شدن مرزها، صادرات شرکت به حداقل رسیده بود که اکنون از سر 

گرفته شده است.

معاوناقتصادیاستاندارآذربایجانشرقی:

صنعتپیستونسازیتبریزظرفیتلازمبرایتوسعهسرمایهگذاریرادارد

غام رضامش�ایخی مدیریت گازرسانی ش�رکت ملی گاز ایران، 
در جلس�ه هماهنگی گازرس�انی که به صورت ویدئو کنفرانس�ی 
درمورخه ۲۵آبان با موضوع برنامه ریزی وبررس�ی اهداف س�ال 
جاری و هماهنگی زمس�تانی بین مدیران ارش�د شرکت های گاز 
اس�تانی برگزار گردید، ضمن اش�اره به اینکه برای مدیریت بهتر 
در مصرف گاز طبیعی، آمادگی همه مدیران و مس�ئولین استانی 
لازم می باش�د تش�ریح کرد: برای خدمت رسانی در بحث گاز در 
فصل س�رد سال مجددا تاکید می نماییم که مدیران شرکت های 
گاز استانی اولویت محدودیت ها را از طرف مدیریت دیسپچینگ 
ش�رکت ملی گاز ایران جدی گرفته و محدودیت ها را برای صنایع 
عمده و کارخانه های س�یمان طبق بخش�نامه های اباغی انجام 

دهند.
 مش��ایخی همچنین بیان کرد: باید راه های مختلف  صرفه جویی در 
مصرف گاز برای تمامی مس��ئولین استانی حائز اهمیت باشد و از تمامی 
همکاران خود در ش��رکت های گاز استانی انتظار داریم هر گونه قطعی، 
افت فش��ار، نش��تی و...را  بلافاصله به مدیریت گازرسانی شرکت ملی گاز 
ایران اطلاع دهند، همچنین برای تحقق اهداف و برنامه های شرکت ملی 

گاز ایران تمامی مدیران  باید س��عی کنند تعهدات خود را در اسرع وقت 
در امرگاز رسانی به پایان برسانند .

در ادامه این جلس��ه آقای نجار سرپرست شرکت گاز استان البرز بیان 
ک��رد: همراهی ، هماهنگی و یکپارچه بودن واحدهای مالی و برنامه ریزی 

ما را برای رسیدن به انجام تعهدات خود بسیار کمک خواهد نمود.
 نجار  ضمن اینکه از واحدهای مالی وبرنامه ریزی خواس��ت تا جزئیات 
جذب بودجه هارابا یکپارچگی وزبان واحددرس��امانه سورین انجام دهند 
تش��ریح کرد:مشارکت ویکپارچگی دوگزینه ضروری برای رسیدن بهتربه 
اهداف های س��ازمانی می باش��ند.  لازم به ذکر است در این جلسه که با 
حضور روسای مربوطه برگزار گردید به مواردی از قبیل چک کردن پروژه 
ه��ای تعریف ش��ده، برنامه ریزی برای جذب بودج��ه ،خرید کالا، هزینه 
س��رانه  انشعاب گاز،  محقق شدن برنامه ها مورد بحث و تبادل نظر قرار 
گرفت . نجار در پایان این جلسه گفت؛ برای اینکه  به تعهدات خود عمل 
نماییم، لازم اس��ت کلیه پروژه های گازرسانی به ویژه در روستاها از قبل 
با دقت بالا و در نظر گرفتن همه جوانب طراحی شده و اقلام و کالاهای 
مورد نیاز از س��وی واحدهای تدارکات و امور کالا تهیه شود و پیمانها به 

صورت Cبرگزار شود.
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تولید شیلات و آبزیان در آذربایجان شرقی به ۸۶00 تنُ رسید
تاکیداکبرفتحیبرنقششیلاتدرارزآوریواشتغالزایی؛
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